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 BINNENGEKOMEN 

TEAM POSTBEHANDELING EN 

ARCHIVERING 

 D.D. 17-10-2024 

 No. 2024-03540 (Raad) 

 No. 2024-03541 (Bestuursadvisering) 

 

Fractie: Liberale Partij Maastricht 
 Programma 

Vraagnummer: 1 

Pagina:  44 

Vraag: 2 ton is opgenomen in de begroting  om de aangenomen motie 
Geusseltbadpersoneel uit te voeren, terwijl u diverse keren heeft aangegevn dat er 
een bedrag tussen de 5-8 ton nodig was. U heeft Onderbouw dat bedrag van 2 ton?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  Kwestie Geusseltbadpersoneel uitgelopen in een rechtzaak. Stel dat de rechter de 
gemeente veroordeelt voor een veel hoger bedrag waar haalt u dan dat geldbedrag 
vandaan? Heeft u rekening met dit risico gehouden in de begroting? 

Vraag: 44 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  109 en 140 

Vraag: a. Externe inhuur voor 17,1  mln   
b. Wat is ooit gerealiseerd van de aangenomen motie om voor 2 mln minder in te 
huren?  
c. De raad heeft via diverse moties aangegeven dat het college het te bont maakt 
met de inhuur. Bent u van plan om de inhuur en de enorme kosten terug te dringen 
of gaat u door op dezelfde wijze? Hoe dan? 
d. Wat geeft voor u de doorslag om niet een vaste kracht in dienst te nemen maar 
in te huren, als het geen super gespecialiseerd werk betreft voor niet langer dan 
een jaar en zich sollicitanten aandienen die met een opleiding ook het werk kunnen 
doen?  
e. Heeft u ingehuurde krachten en ingehuurde ZZP-ers die meer dan een jaar bij de 
gemeente werken? Hoeveel en waarom? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  112 

Vraag: a. Wat zijn de bevoegdheden van een burgerraad?  
b. Hoe verhoudt zich de positie burgerraad t.o.v. de gemeenteraad?  
c. Wie stelt het bedrag  van de burgerbegroting vast en hetgeen in  de 
burgerbegroting wordt bepaald? Wie berekent dat bedrag? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  112 

Vraag: Uitdaagrecht.  
a.Wat houdt dat nu precies in en wat zijn de resultaten tot nu toe.  
b.Er zijn zoveel initiatieven om de bevolking te betrekken, overlappen ze elkaar 
niet? 

Antwoord:  
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Vraagnummer: 6 

Pagina:  113 

Vraag: Mahlstedenverband, ooit een bloeiende samenwerking tussen de colleges en 
gemeenteraden van de steden Maastricht Aken en Luik. Minstens twee keer per 
jaar bezochten we gezamenlijk Aken en Luik.  
Wanneer pakt u de draad weer op en zorgt u dat colleges en gemeenteraden elkaar 
weer bezoeken aan de hand van excursies, bijpraten over projecten en de 
contacten weer herstellen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  114 

Vraag: College doet voorstellen aan de rekenkamer.  
a.Betreft dat onze rekenkamer?   
b.Formuleert u  uw voorstellen  n.a.v. onze rekenkamerrapporten en de conclusies 
over uw handelen in bepaalde casussen?   
c.Voeg de lijst van deze periode toe van uw voorstellen.  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  `116 

Vraag: Gebouwen gronden landerijen die wij in bezit hebben.  
a. Bedoelt u eigendom of bezit?  
b. Kunnen we een lijst hebben van dat bezit?  
c. Heeft u al plannen met welke  u aan de slag gaat?  
d. Vallen onder die landerijen ook landbouwgronden, welke dan? Hoe ziet hier de 
toekomst uit? Wordt dit woningbouw? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  117 

Vraag: Zonneweide Lanakerveld. Af en toe krijgen we in de media iets mee over de 
problemen. U heeft een aantal heldere criteria gesteld om de toestemming te 
verkrijgen daar een zonneweide te starten. We vragen ons af of u die criteria nog in 
acht neemt. 
a.  Is het aantal leden( bewoners) die de Coörperatie moet hebben gehaald? 
Probleem was ook dat ze geen vast tarief kunnen garanderen i.v.m. de dividenden 
voor de investeerders.  
b. Wat is de stand van zaken met de prijs van de stroom en hoe zit het met de 
beschikbaarheid van voldoende stroomnetwerk, dat steeds meer een probleem 
gaat worden met de oprukkende electricificatie? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  117 

Vraag: Reorganisatie. Meerkosten 10 mln.  
a. Is dat n.a.v. een functiewaardering die realistischer is bij de uitvoering van de 
taken van de ambtenaren en te lage inschaling, dat is dat te verklaren. 
b. Hoe komt het dat op taakveld 0.8 precies 10 mln lager uitvalt? Het lijkt er op dat 
de meerkosten precies gecompenseerd worden. 
c. Wat is taakveld 0.8 ?  
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  117 
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Vraag: a.Heeft u bij de reorganisatie ook gekeken of de inhuur ( ca 16 mln) verminderd kan 
worden door ambtenaren meer verantwoordelijkheid te geven en meer opleiding 
en meer loon?  
b.Is het vast beleid om mensen binnen de gemeente zich te laten ontwikkelen 
d.m.v. opleidingen?  
Wat is het bedrag dat aan opleidingskosten jaarlijks wordt uitgegeven?  
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  117 

Vraag: a. Hoeveel geeft u aan inhuur uit aan WMO. medewerkers?  
b. Waar gaan de hoogste bedragen van inhuur naar toe? 
c. Hoeveel geld heeft u uitgegeven in 203 en 2024 aan het inschakelen van Bureaus 
i.v.m. WMO adviezen etc? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  116 

Vraag: Neemt u slechts medewerkers vast  
aan die al bij een gemeente of provincie werken of hebben uitzendkrachten ook 
kans op een vaste baan? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:  117 

Vraag: a.Hoeveel heeft u in 2023 en 2024 uitgegeven aan onderzoeken en het inschakelen 
van adviesbureau’s?  
b. Hoeveel heeft u in die twee jaren uit gegeven aan adviezen van advocaatkosten 
en procedures?  
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  117 

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  120 

Vraag: Parkeren. Verhouding opbrengsten en uitgaven.  
Stijgend saldo parkeren komende jaren: 8,2 mln, 9,3 mln. 
a. Stijging tarieven of toename parkeerplaatsen?   
b. Wat zijn de kosten van de parkeerautomaten en de parkeerhandhavers?  
c. Zijn deze kosten op sommige locaties niet kostendekkend 
? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  120 en 133 tabel  

Vraag: Toeristenbelasting heffen bij hotels is overzichtelijk, hoe zit het bij het heffen bij de 
andere vormen, zoals Air b&b, bed 7 breakfast, huisjes op de Dormido Dousberg 
etc.  
b. Heeft u inzicht in de opbrengsten van de hoogte toeristenbelasting niet 
afkomstig van hotels? Hoe heeft u hier grip op? 
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Antwoord:  

  

Vraagnummer: 18 

Pagina:  121 

Vraag: Tabel beneden: lasten € 465.000 tegenover inkomsten 354 mln gem.fonds.  
a. Waaruit bestaat het bedrag van die lasten, in 2023 is dat bedrag 0. 
b. Stijging gem. fonds, deel voor budgetaire ontwikkelingen, is dat ook bestemd 
voor tekorten die gedekt moeten worden?  
Een groot deel moet aan nieuwe taken worden uitgegeven. 
c.Wordt er voorgeschreven waar we het geld procentueel aan moeten uitgeven?   

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 

Pagina:  121 

Vraag: a.Heeft iedereen die niet zelfstandig kan wonen vanwege lichamelijk gebrek, ook 
recht op WMO?  
b.Veel mensen hebben minder huishoudelijke hulp gekregen, is dat de manier om 
de wachtlijst te verkleinen? Hoeveel uren heeft u gekort op de huish.hulp in 2023 
en 2024? 
c.Heeft u mensen die welgesteld zijn er op gewezen en gemakkelijk zelf een huish. 
Hulp kunnen veroorloven,  toen ze beroep deden op de WMO, dat er een tekort 
aan hh is? 
d.Dit aanbod voor welgestelden wordt straks afgeschaft, heeft u hier al op 
ingespeeld om de hoge WMOkosten te verminderen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 

Pagina:  126 

Vraag: Waarom stijgt de opbrengst van de hondenbelasting zo fors? 550.000 – 604.000 – 
624.000? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  21 

Pagina:  127 

Vraag: Hoeveel waren de kosten voor het ophalen van zwerfafval? 
Welk bedrag heeft u begroot  voor het 1x ophalen van grof vuil minus 
verwerkingskosten? 
Wat kost de tweede keer ophalen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 22 

Pagina:  131 

Vraag: Milieubelastende activiteiten zie tabel. 108.000 baten zijn 111.000 Waar moeten 
we aan denken en wat verstaat u onder baten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23 

Pagina:  132 

Vraag: Reisdocumenten ingezetenen kosten 646.000 terwijl de baten zijn € 795.000 zijn 
Reisdocumenten niet- ingezetenen kosten €932.000 baten € 684.000, kunt u dit 
uitleggen? Waarom hoeven zij niet eens de kosten te betalen en wordt op de 
ingezetenen winst gemaakt? Waarom betaalt het coa die kosten niet van de niet 
ingezetenen? 
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Antwoord:  

  

Vraagnummer: 24 

Pagina:  132 

Vraag: Waarom is er zo’n lage dekkingsgraad bij naturalisaties 16,5% kosten € 340.000 
terwijl de baten maar € 56.000 zijn?  Welke groepen betreft het hier? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 25 

Pagina:  136 

Vraag: De gemeente geeft op velerlei terreinen kwijtschelding. Welke? Wat is het totale 
bedrag dat we in 2023 en 2024 aan kwijtschelding uitgaven want er staan 4 en 5 
bedragen in de tabel? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 26 

Pagina:  140 

Vraag: Vacaturestop dat leidt tot  op sommige afdelingen tot gebrek aan specifieke kennis 
en vaardigheden. Dat is natuurlijk te voorzien, dat overkomt je niet.  
a. Waarom neemt u dat gebrek op de koop toe, en neemt u op de koop toe dat u 
dan maar moet gaan inhuren? Hetgeen duurder is en tijdelijke oplossing is. 
Tenminste als u de inhuur niet zolang laat lopen dat het niet meer op  tijdelijk lijkt. 
b. Waarom vergelijkt u zich met andere gemeenten en geeft u aan dat andere 
gemeenten nog meer uitgeven aan inhuur, alsof inhuur een positief verschijnsel is. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 27 
 

Pagina:  140 

Vraag: Uitstroom van medewerkers vanwege concurrentie op de arbeidsmarkt. 
a. Waarom neemt u dat risico en verhoogt u het salaris niet? 
b. Hoeveel medewerkers zijn vanwege een veel beter loon uitgestroomd? 
c. Om welke schalen gaat het meestal dan? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina:  141 

Vraag: Ziekteverzuim. Hoe staat het met de aanpak angstcultuur binnen de gemeente? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 

Pagina:  144 

Vraag: Alg reserve plus vruchtboomfonds = € 122.939 en in 2026 € 119.812.000. a.Welk 
bedrag daarvan is het vrbf?  b.Waarom hanteren we nog altijd het vrbf? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 30 

Pagina:  144 

Vraag: Als de gemeente tal van miljoenen overhoudt is het dan mogelijk om bijv.de OZB of 
afvalstoffenheffing te laten dalen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 

Pagina:  145  
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Vraag: Grondexploitatie. De grond is schaars, zo ook betaalbare woningen. De gemeente 
heeft de mogelijkheid om de grond voor een lagere prijs te verkopen aan een 
projectontwikkelaar om veel meer betaalbare woningen te realiseren.  A. Klopt 
dat? B.Wat is hiervan de consequentie als dat gebeurt? C.Kan de gemeente zelf op 
eigen grond betaalbare woningen laten realiseren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 32 

Pagina:  145 

Vraag: Jur. Procedures verwacht risico 1,5 mln. Terwijl het maximaal verwacht risico 5 mln 
is. Waar zit dat grote verschil in? Wat heeft u dan niet meegerekend?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 33 

Pagina:  146 

Vraag: Waarom zijn wij een voordeelgemeente? Hebben zoveel armen en werklozen in 
onze gemeente wonen? Behalve dat het financiëel iets oplevert is het voor de rest 
nog iets positiefs? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 34 

Pagina:    146 

Vraag: WMO Wlz Onder invloed van schaarste, wachtlijsten en nieuwe inzichten wordt de 
insteek bij medische zorg: het welbevinden van de mens i.p.v. de ziekte. Wat 
betekent dat voor de WMO? Een uitstroom van de Wlz naar de WMO? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 35 

Pagina:  148 

Vraag: WOM Belvedére: de opbrengsten maken een positieve ontwikkeling door,  door 
een hogere huur en goede bezettingsgraden.  
a.Welke panden en terreinen betreft het?  
b. De onrendabele top is 39 mln. Hoeveel brengt de huur op? 
c. vastgoedexploitatie. Wat mag een gemeente nog doen m.b.t. een 
vastgoed/grondexploitatie?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 36 

Pagina:    

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 37 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 38 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 39 

Pagina:   

Vraag:  
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Antwoord:  

  

Vraagnummer: 40 

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

  

 


